

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 19, 1990

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-72, An Act to establish the Canadian Polar Commission and to amend certain Acts in consequence thereof, met at 3:52 o'clock p.m. this day, in room 209 West Block, for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Don Boudria, Al Horning, Ken Hughes, Allan Koury, Willie Littlechild, John Manley and Stan Wilbee.

Other Members present: Bob Horner and Ian Waddell.

In attendance: From the Office of the Law Clerk: Diane L. McMurray, Legislative Counsel. *From the Research Branch, Library of Parliament:* David Johansen, Researcher.

Bill Domm announced his appointment as Chairman of the Committee pursuant to Standing Order 113.

The Order of Reference, dated Friday, June 15, 1990, being read as follows:

ORDERED,—That Bill C-72, An Act to establish the Canadian Polar Commission and to amend certain Acts in consequence thereof, be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

Mr. Manley moved,—That the Committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* as established by the Board of Internal Economy.

The question being put on the motion, it was agreed to.

Mr. Boudria moved,—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that three (3) members are present, including the Chairman or in his absence the person designated to be Chairman of the Committee and including at least one (1) member of the opposition.

The question being put on the motion, it was agreed to.

Mr. Wilbee moved,—That during the questioning of witnesses, the first spokesperson of each party be allotted 10 minutes and thereafter 5 minutes for other members of the Committee.

The question being put on the motion, it was agreed to.

At 3:57 o'clock p.m., it was agreed,—That the Committee adjourn to the call of the Chair.

MONDAY, NOVEMBER 5, 1990

(2)

The Legislative Committee on Bill C-72, An Act to establish the Canadian Polar Commission and to amend certain Acts in consequence thereof, met at 3:43 o'clock p.m. this day, in room 308 West Block, the Chairman, Geoff Wilson, presiding.

Members of the Committee present: Jack Anawak, Ethel Blondin, Dorothy Dobbie, Ken Hughes, Howard McCurdy, Scott Thorkelson and Stan Wilbee.

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 19 JUIN 1990

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-72, Loi constituant la Commission canadienne des affaires polaires et modifiant certaines lois en conséquence, tient aujourd'hui sa séance d'organisation à 15 h 52, dans la salle 209 de l'édifice de l'Ouest.

Membres du Comité présents: Don Boudria, Al Horning, Ken Hughes, Allan Koury, Willie Littlechild, John Manley, Stan Wilbee.

Autres députés présents: Bob Horner et Ian Waddell.

Aussi présents: Du Bureau du légiste et conseiller parlementaire: Diane L. McMurray, conseillère législative. *De la Bibliothèque du Parlement:* David Johansen, attaché de recherche.

Bill Domm annonce qu'il a été nommé président du Comité en conformité de l'article 113 du Règlement.

Lecture est donnée de l'ordre de renvoi en date du vendredi 15 juin 1990, ainsi libellé:

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-72, Loi constituant la Commission canadienne des affaires polaires et modifiant certaines lois en conséquence, soit maintenant lu une deuxième fois et renvoyé à un comité législatif.

John Manley propose,—Que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, suivant les directives du Bureau de régie interne.

La motion est mise aux voix et adoptée.

Don Boudria propose,—Que le président soit autorisé à tenir des séances, à entendre des témoignages et en permettre l'impression en l'absence de quorum, pourvu que trois membres du Comité soient présents, dont le président ou, en son absence, la personne désignée pour le remplacer, ainsi qu'un membre de l'opposition.

La motion est mise aux voix et adoptée.

Stan Wilbee propose,—Que lors de l'interrogation des témoins, dix minutes soient accordées au premier intervenant de chaque parti, et cinq minutes par la suite, à chaque autre intervenant.

La motion est mise aux voix et adoptée.

À 15 h 57, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE LUNDI 5 NOVEMBRE 1990

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-72, Loi constituant la Commission canadienne des affaires polaires et modifiant certaines lois en conséquence, se réunit aujourd'hui à 15 h 43, dans la salle 308 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Geoff Wilson (*président*).

Membres du Comité présents: Jack Anawak, Ethel Blondin, Dorothy Dobbie, Ken Hughes, Howard McCurdy, Scott Thorkelson et Stan Wilbee.